



Styrelsemöte 1/4-2024 kl. 16:15 på Zoom

Närvarande: Ebba Sundström, Emma Nilsson, Josefine Wiberg Malmström, Ludvig Åström, Lidia Fernandez, Clara Bergqvist, Elsa Tenow, Madelene Nilsson, Max Tauvon, Pauline Staberg.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.18.

§ 2 Godkännande av dagordning

Punkterna *Sekreterare* (§15), *HR-koordinator med HR-Föreningen* (§16) och *HR-masterprogram* (§17) läggs till i dagordningen.

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen.

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Max Tauvon väljs till justeringsperson.

§ 4 Må-bra-runda

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället. Alla har laddat batterierna i påsk!

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande: Jag har senaste tiden planerat inför årsmötet och skrivit en kallelse. Har även haft möte med ordförande i SamSek angående stadgeförändringar. Förutom detta har jag varit i Göteborg med vice på p-riksmöte! Riktigt roligt! Annars har jag planerat in möte med de nya generalerna och evenemangssamordnarna och försöker disponera ut tiden så att jag kan medverka på utskottsmöten! Annars är det mest rullande vanligt arbete

Vice ordförande: Har inbokat möte med Akavia + väntar på svar från Uppsala kommun angående spons. Har pratat med en tidigare Dynamicusmedlem som är sugen på att sponsra nästa inspark så väntar på att generalerna ska tillsättas.

Administratörer: Fortlöpande arbete hemsidan är nu uppdaterade med bilderna från styrelsefotograferingen.

Ekonomiansvarig: Har haft möte med Lidia, Pauline och Samvetarnas Kassörskas. Övrigt arbetat med betalning av fakturor och svarat på mail.



Marknadsföringssamordnare: Hela styrelsen har haft takeover på Instagram som valberedningen och jag har planerat tillsammans. Annars upprätthålls marknadsföringen i vanlig ordning på både Instagram och Facebook. Bilder från denna + förra terminens Styrelsefotografering är beställda från Crimson som posters för att kunna sätta upp på kontoret. Styrelsebilderna från denna termin är även skickade till administratörerna som nu kommer att uppdatera hemsidan.

Näringslivssamordnare: Håller just nu på att planera ett rekryteringsprojekt med utskottet, vi ska tillsätta en ny styrelse åt vittnesstöd. Det ska bli kul :)

Evenemangssamordnare: Alla generalintervjuer blev klara den 25/3 och de valda generalerna fastställdes den 26/3. Kontrakt skrivs nästa vecka. Vi ringde upp dem på FaceTime och meddelade att de blivit valda och smsade sedan tid och plats inför fotograferingen där de även skulle få se vilka sina generalkollegor var. Generalrevealen kommer upp på måndag nästa vecka och de är väldigt taggade, likaså vi. De tidigare generalerna sammanställer ett överlämningsdokument som senast ska vara klart inom ett par veckor. Veteran-kaptenerna har även informerats om att göra en kapten-takeover, som de börjat spela in. Vi har även haft ekonomimöte med Emma för att se över budgeten.

Utbildningssamordnare: Denna veckan har varit väldigt lugn. Mitt arbete har främst bestått av löpande arbete med Assessio-utbildningen och mejlsvar. Jag förbereder mig inför kommande SAMSEK-möte och har påbörjat revidering av mina överlämningsdokument samt halvårsrapport.

Idrottssamordnare: Har kommit igång med utskott och veckoträningar - kul! Ska planera vårens aktiviteter med utskottet på onsdag.

PVD: Vi arbetar på, ingenting nytt att komma med. Vi har kikat med valberedningen när de behöver att vi är klara, så vi har i alla fall en deadline nu att arbeta med! Vi ska efter påsk ha möte och fördela arbete med överlämningsdokument, samt fortsätta arbeta med riven.

Valberedning: -

§ 6 Samordnarna har ordet

Marknadsföringssamordnare: Lugnt just nu, det löper på med de vanliga uppdateringarna på Instagram. Kul att generalansökan är ute och att kaptensansökan kommer ut imorgon!

Näringslivssamordnare: Nytt projekt startas igång, rekrytering för vittnesstöd, hela styrelsen utöver ordförande rekryteras. Väldigt kul!

Evenemangssamordnare: Generalerna har kommit ut nu, skönt att tillsättningen klar! Möte med ekonomi för att se över budget inför kommande inspark. Borgen är bokad den 13 maj till efter årsmötet för styrelsen och nyinvalda. Har haft möte med Samvetarna som uppföljning



efter *Heroes Vs. Villains-sittningen*. Information om vårgasquen kommer ut snart, den kommer att hållas den 16 maj. Klädkoden kommer att vara mörk kostym och det kommer att finnas möjlighet att köpa biljetter till personer som inte är medlemmar i Dynamicus.

Utbildningssamordnare: Haft kontakt med Assessio gällande kommande utbildningstillfälle.

Idrottssamordnare: Utskottet har kommit igång och kommande aktiviteter för terminen kommer att börja planeras nu till veckan på utskottsmötet. Har lite tankar gällande slutet av terminen gällande någon form av avslutning med antingen kubb & korv eller brännboll. Planerat att köra futsal på några kommande onsdagsträningar.

PVD: Arbetet löper på. Drivhuset har kontaktat PVD gällande årets upplaga och fått ett bra mottagande av nyheten att det är inställt i år, de är jättegärna med 2025. En deadline har satts för när allt arbete skall vara klart vilket uppskattas.

§ 7 Uppdatering riksmöteshelgen P-riks

Madelene och Max var på riksmöteshelgen i Göteborg tillsammans med P-riks och rapporterar tillbaka till styrelsen om innehållet av helgen. Det var mycket minglande och de har träffat många härliga personer från olika föreningar. En väldigt rolig och trevlig helg!

§ 8 Information om val av evenemangssamordnare

Madelene har haft möte med Lies från SamSek gällande ändring av stadgarna och lite annat. Lies har sett över våra stadgar och ger förslaget att göra ett fyllnadsval, kan göras när som helst och påkallas av styrelsen och valberedningen. Detta innebär alltså att tillfället när Pauline blev invald, styrelsemötet den 4 mars 2024, gäller som korrekt och Pauline är fullvärdig medlem av styrelsen sedan detta datum, inget extra inval av posten behöver alltså ske på årsmötet. För klarifikation gäller hennes mandatperiod från 4 mars 2024 till 31 december 2024.

Vidare har Madelene fått lite ytterligare info gällande SamSeks nya medlemssystem. Administratörerna kommer få gå på utbildning i detta då de ansvarar för överföringen av medlemmar

§ 9 Stadgar inför årsmöte

Togs upp under föregående punkt. Styrelsen diskuterar vilka kommande förändringar som behöver göras i stadgarna. Detta innefattar bland annat att medlemskapet ska förändras, som medlem i Dynamicus ska man framöver automatiskt bli medlem i även SamSek, även en ändring avseende mandatperiod för näringslivssamordnare.



§ 10 Dynamicus behov från SamSek

Styrelsen diskuterar vad för behov av hjälp vi kan komma att behöva från SamSek. Möjligheten till ekonomiska bidrag är bra information och något vi kan nyttja. Frågan gällande samarbetspartners lyfts och om det är något SamSek och Lies kan hjälpa oss med. Styrelsen diskuterar även frågan om SamSek kan vara till hjälp om Dynamicus väljer att arrangera P-riks årsmöte till hösten. Clara tar upp frågorna gällande samarbetspartners och P-riks årsmöte på kommande SamSek-möte.

§ 11 Veckorapporter

Från och med nästa möte kommer veckorapporterna skickas direkt till administratörerna istället för att Madelene ska agera mellanhand.

§ 12 Årsmöte P-riks i höst

Styrelsen har sett över materialet Madelene har skickat ut gällande rutiner för att arrangera P-riks årsmöte och diskuterar hur vi tar ställning. Intresset finns och styrelsen ska meddela intresset vidare till P-riks för att få mer information om tid och ytterligare detaljer för att kunna ta ett mer informerat beslut.

Josefine Wiberg Malmström avviker från mötet 17:17

§ 13 Styrelserabatten på insparkspaketet

Styrelsen har rätt till 100kr rabatt för varje inspark. Evenemangssamordnarna föreslår att rabatten slopas och istället ges till generaler och kaptener, även toastmasters diskuteras. Styrelsen diskuterar ämnet och anser inte att styrelsen ska använda någon rabatt.

Styrelsen röstar för nästkommande terminers insparker och beslutar att styrelserabatten för framtiden slopas.

§ 14 Möte med Alumnicus

Elsa har haft möte med några medlemmar i Alumnicus som hon träffat via Mentorska-projektet. Alumnicus är en förening av alumner från Dynamicus. Det har tidigare funnits ett större samarbete mellan föreningarna, man kan exempelvis kontakta Alumnicus om man önskar hjälp med mentorskap, föreläsningar eller liknande. Alumnicus ordförande Kristina Elliot har meddelat att vi får komma på deras möte den 1 juni, roligt! Styrelsen diskuterar datumet och Elsa meddelar vidare att juni kan vara svårt att genomföra och ger förslag om att komma på möte till hösten för att etablera bättre kontakt med fler närvarande.

§ 15 Sekreterare

Ebba och Sofia kommer inte att kunna närvara på nästa st



§ 16 HR–koordinator med HR-föreningen

Emma informerar om ett mail hon mottagit från HR-föreningen. Deras ärende gäller att starta upp två nätverk varav ett ska jobba med arbetsrätt och det andra ska arbeta med arbetsrätt och arbetsmiljö. Där kommer innebära att man får träffa folk inom olika HR-yrkesroller och en stor möjlighet till nätverkande. Det är lite oklart vad ärendet gäller än så länge och Emma inväntar svar. Max ska på möte med HR-föreningen i veckan och kommer ta bollen vidare och återkommer.

§ 17 HR-master

Clara har haft möte med Rushman om en eventuell HR-master, han är väldigt glad över att intresse finns. Kommer mest troligt bli gällande 2026. Rushman har skickat med lite frågor till Clara som han önskar svar på inför ett framtida masterprogram. Clara mailar vidare Rushmans frågor till styrelsen som återkopplar. Styrelsen diskuterar även om frågorna ska skickas ut på instagram för att möjliggöra för medlemmar att ge sin åsikt och påverka utformningen av en eventuell master.

§ 18 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§ 19 Sekreterarens punkt

Inget att tillägga.

§ 20 Återkoppling på mötet

Bra möte, lite knackigt på Zoom som det kan bli!

§ 21 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.56.

Ordförande Madelene Nilsson

Sekreterare Ebba Sundström

Justeringsperson Max Tauvon